
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

   
 

 
NIEUWSBRIEF VAN OUDERS VOOR OUDERS 
 
In deze editie 

● Wat doet de oudervereniging? 
● Actueel 
● Contact met de oudervereniging 

 
 
WAT DOET DE OUDERVERENIGING? 
 
De Oudervereniging Emmauscollege (OVE) overlegt met de schoolleiding over schoolzaken en is 
aanspreekpunt voor alle ouders en verzorgers over algemene schoolse zaken. Ook zit vanuit de 
OVE een drietal leden in de Medezeggenschapsraad (MR). Daarnaast controleert de OVE de 
bestedingen van de ouderbijdrage, en organiseert ze een jaarlijkse thema-avond. 
 
Alle ouders van het Emmauscollege zijn automatisch lid van de Oudervereniging (OVE). Het bestuur 
van de vereniging bestaat uit 15 enthousiaste ouders die gekozen worden voor een termijn van drie 
jaar. De OVE heeft zes keer per jaar overleg met de schoolleiding over belangrijke thema’s. Meer 
lezen over wat het bestuur doet en wie erin zitten? Kijk op de website van het Emmauscollege bij 
Ouders > OVE. 
 
 
WILT U OOK MEEPRATEN IN HET OVE-BESTUUR? 
 
Op 25 november aanstaande vindt de jaarlijkse ledenvergadering van de oudervereniging plaats. We 
nemen dan afscheid van twee van onze bestuursleden. Een aantal bestuursleden stelt zich 
beschikbaar voor een nieuwe termijn. Om de dialoog met de school namens alle ouders goed te 
kunnen voeren en inbreng vanuit alle leerjaren en achtergronden te kunnen garanderen streven we 
naar een goede vertegenwoordiging van alle jaarlagen en richtingen in de school. Wilt u lid worden 
van het OVE-bestuur? U bent van harte welkom! Neem voor 21 november 2024 contact met ons op 
via ove@emmauscollege.nl. Iedere ouder kan zich verkiesbaar stellen. 
 
De OVE overlegt zes keer per jaar met de schoolleiding. Daarnaast organiseren we meerdere 
activiteiten. We verwachten van alle bestuursleden dat zij een actieve rol spelen bij één of meer van 
deze activiteiten. Uiteraard kunt u aangeven waar uw interesse naar uit gaat. 
 
 
ACTUEEL 
 
(Geen) boeken: Ook dit jaar leverde de levering van de boeken weer 
problemen op. Dit is een terugkerend fenomeen wat we dus ook al vaker met 
de school besproken hebben. Het lijkt er op dat geen enkele leverancier zijn 
toeleveringsketen op orde heeft. Het contract met Iddink loopt nog twee jaar, 
daarna wordt er weer opnieuw aanbesteed. Ook met de ontsluiting van de 
digitale schoolboeken waren er helaas problemen.  
 
 
Evaluatie EMC-uren: Vorig schooljaar zijn de EMC-uren geëvalueerd. De manier waarop leerlingen 
zich aan moeten melden is aan de orde geweest. Om een uur te kunnen volgen dat je echt graag 
wilt moet je er snel bij zijn. Als een uur echt nodig is voor een leerling heeft de mentor de 
mogelijkheid om leerlingen in te schrijven voordat de uren breed opengesteld worden. Dit lijkt in de 
eerste periode van dit jaar beter gegaan te zijn dan voorheen. Er wordt nog altijd gewerkt aan de 
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mismatch tussen vraag en aanbod bij de EMC-uren. 
 
Schoolplan: Dit schooljaar moet er weer een nieuw schoolplan voor de komende jaren worden 
opgesteld. In het schoolplan wordt het meerjarenbeleid van de school vastgelegd. De schoolleiding 
heeft hiervoor een aantal activiteiten gepland om input te verzamelen. Denk daarbij aan 
bijeenkomsten met het personeel, uitwisseling van ervaringen met andere scholen, een imago-
onderzoek en gesprekken met leerlingen. Ook met ouders zal van gedachten gewisseld worden. 
 

 
Burgerschap: In het kader van het burgerschapsonderwijs zijn diverse zaken 
georganiseerd op school. Een voorbeeld is de herdenking van het 
bombardement op Rotterdam met leerlingen in de Laurenskerk. Hier was grote 
belangstelling voor, er waren meer aanmeldingen dan plaatsen. Daarnaast is 
de leerlingenraad bezig met het organiseren van een multiculturele dag te 
organiseren. Ook is de school in mei gastheer geweest van een dag van de 
vluchteling met o.a. een delegatie uit Lampedusa. Om het 
burgerschapsonderwijs vast te leggen is het burgerschapsboekje voor 
leerlingen geïntroduceerd. Pijlers uit het boekje worden gevisualiseerd bij de 
kluisjes. 
 

 
Fatbikes: De populariteit van fatbikes en opgevoerde elektrische fietsen neemt snel toe, met name 
onder jongeren in Rotterdam. De gemeente maakt zich zorgen en vraagt uw aandacht voor dit 
groeiende fenomeen. We verwijzen u graag naar bijgevoegde brief van de gemeente over dit 
onderwerp. 
 
 
 
CONTACT MET DE OVE 
 
Wilt u meer weten over de OVE of haar activiteiten? Mail uw vragen en opmerkingen aan 
ove@emmauscollege.nl. U kunt ook kijken op de website van het Emmauscollege (Kijk bij Ouders > 
OVE.). Tijdens ouderavonden kunt u ons op school ontmoeten. We staan dan in de hal van het 
Emmauscollege. 
 
Namens het bestuur van de oudervereniging, 
André Terpstra 
Voorzitter 
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